

MSC 特种箱申请流程

Please check with our sales for quotation on special equipment.

Email address: MSCSHASales@nprc.mschkq.com

请与我司销售确认 MSC 特种箱海运报价。

邮箱地址: MSCSHASales@nprc.mschkq.com

In case any out of gauge (OOG) shipment, please fill in new OOG REQUEST format completely and mail to MSC for checking whether is acceptable as well as the applicable rate.

如果货物为超尺寸, 请填写 OOG 保函并发送至我司航线销售以便确认 MSC 是否能承接此超尺寸货物且获得相关海运报价。(格式请从联东下载专区订舱相关保函处下载)

If quotation is accepted, please submit the special equipment forecast to MSCSHACSRWPCC@nprc.mschkq.com, MSC Shanghai booking team will confirm booking in system if special equipment is available.

如果海运报价价被接受, 请发送特种箱用箱预报至我司指定客服邮箱 MSCSHACSRWPCC@nprc.mschkq.com, 待我司客服人员确认有特种箱设备后, 客服订舱组会进行最终确认操作。

Equipment availability is subject to current stock and empty-reposition plan made by MSC principal. If no stock, at least 4 weeks' waiting time should be accepted by shipper.

如暂无特种箱设备库存, 需要客户确认是否愿意等候四周时间以便我司安排特种箱空箱调运。

Scan version of OOG LOI, which shall be stamped by both shipper and booking agent before booking is confirmed.

最终订舱确认前, 客户需要发送由发货人和订舱代理盖章的“OOG 保函”扫描件。

Please inform us immediately in case of any cancellation.

请务必及时通知我司如果特种箱订舱取消以便给其他有需要的客户使用。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for continued support rendered and we sincerely urge you to contact us if you require any clarification